

Bestyrelsesmøde 8. august 2022

Deltagere: John D., Birgitte, Karin, Morten, Henrik og Dorthe (Referent)

Dagsorden:

1. Orientering fra formanden

Fra Kredsen:

- Hovedbestyrelsen har udarbejdet en film om de forskellige træningskurser der er i DCH, så hundeførerne kan se, hvad kurserne er for noget.
- Eftersøgningsstjenesten skal have nye veste.
- Mange af de steder, hvor DCH-klubberne træner er ved at blive udlagt som Nationalparker. Nogle klubber som bliver berørt vil gøre indsigelser.
- Klubmodulet er stadig ikke helt færdigt, så kurserne i klubmodulet bliver flyttet til næste år.

2. Orientering fra kassereren

Rullende kontingent:

- Det ønskes at klubkontingentet kan blive løbende, så man betaler for et år ad gangen uanset hvornår man melder sig ind. Karin vil tage det op på kredsmødet i september.
- Vi arbejder stadigvæk på at få forlænget sponsoraftalen med Bygma.

3. Instruktørudvalg

- Der var instruktørudvalgsmøde i sidste uge, hvor der blev aftalt nogle retningslinjer for, hvordan møderne skal foregå fremover.

4. Hjemmeside/Facebook m.v.

- Ny Facebook profil i drift, lukning af den gamle
- Den nye Facebook side er blevet rigtig flot. Tak til Morten, Louise og Lasse for det gode arbejde.
- Det er dog stadig muligt at logge på den gamle side. John prøver at skrive til Facebook om at få den lukket ned.
- Morten ændrer modtageren på hjemmesidens svar mail til John D.

5. Konkurrenceudvalg

- Konkurrenceønsker til 2023 skal afleveres til kredsen 15. august
 - Rally: Søndag d. 4. el. 18. juni 2023. SM 2. el. 3. september 2023.
 - Agility: forslag fra dem senest 11. august
 - DcH program: C og B forår d. 16. el. 23. april, C og A sensommer d. 13. el. 27. august.
 - Nordisk og E: Indtil videre holder vi os til C og B og C og A. Nordisk og E er for stort for DCH Stevns.

Bestyrelsesmøde 8. august 2022

6. Klubhus/materialer

- Skuret – afventer sponsoraftale. John M. er i proces.
- Nye spring til lydighed – Morten er i proces.
- Nye flag til konkurrencesporerne – Karin prøver at undersøge priserne hos Egonsliner.
- Materialer til rally, Louises forslag – nye spring til rally godkendes.
- Måske nye spring og et hjul til agility – det skal undersøges om vores spring stadig kan bruges til agility.
- Materialer til videresalg – det vil vi gerne fortsætte med. John, Morten og Karin kigger i skabet på torsdag, hvad vi mangler at fylde op med. Vi skal også blive enige om, hvor vi skal købe det nye.
- Indkøb til baren – der bliver hængt en liste op på opslagstavlen på døren, hvor man skal skrive på, når man opdager, at noget mangler i køkkenet m.m. Dorthe laver listen.
- Kaffeordningen, rullende 1 år - Karin har opdaget, at der er oprettet to kaffelister på hjemmesiden. Karin og Boris bliver enige om, hvilken kaffeliste, der skal blive. Det giver god mening at listen ligger under Shops.
- Holder vi fast i arbejdsdagen den 10. september – nej vi aflyser og skyder udbygning af skuret til foråret, når der er kommet styr på sponsoraftalen.

7. Veste til instruktører

Karin arbejder videre med at få indkøbt veste.

8. Vores regler

- Startbøger
- Udtalelser til pressen
- Fremmøde på holdene
- Skift imellem holdene

Klubben udarbejder skriftligt materiale om reglementet for de overordnede punkter. Karin vil kigge på det i efteråret.

9. Evt.

Rengøring af klubhuset.

Vi drøfter om vi skal lave en liste igen eller om vi skal hyre et rengøringsfirma. Det vil blive dyrt at hyre et firma. Så vi prøver at lave en liste igen, hvor vi selv gør rent på skift, som skal gælde til efteråret. Karin laver listen.

Efterårsløkalen flyttes fra d. 30. oktober til d. 29. oktober.